
	               Καλώς ήρθατε στην διαδικτυακή μας κοινότητα.

Εδώ μπορείτε να συζητήσετε και να ενημερωθείτε για θέματα που αφορούν την Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας.

Για να συμμετέχετε και να μπορείτε να κατεβάσετε αρχεία και εικόνες που βρίσκονται στα μηνύματα πρέπει να εγγραφείτε. 

Η εγγραφή είναι δωρεάν και θα σας αποσταλεί άμεσα ένα e-mail για την ενεργοποίηση της εγγραφής σας.

Εάν δεν το λάβετε σε λίγα λεπτά ελέγξετε το φάκελο ομαδικής αλληλογραφίας ή το φάκελο SPAM ή το φάκελο ανεπιθύμητης αλληλογραφίας καθώς μπορεί να βρεθεί εκεί από λάθος του λογισμικού ηλεκτρονικού ταχυδρομείου.
Εάν έχετε ξεχάσει τον κωδικό σας, μπορείτε να ζητήσετε να σας ξανασταλεί από εδώ.
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				Forum Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας →
			
	
				Άλλες κατηγορίες μηνυμάτων →
			
	
				Πολιτική και Κοινωνικά Θέματα (Συντονιστές: Πατρωνάκης Μάνος, Argirios Argiriou, Γ.Κτιστάκης, Denominator) →
			
	
				Έρχεται η σειρά των φαρμακοβιομηχάνων
			


	

			
			
			
				« προηγούμενο επόμενο »

		
				Εκτύπωση


		

				Σελίδες: 1 2 [3] 

			

			
				
					
						
						Αποστολέας
						Θέμα: Έρχεται η σειρά των φαρμακοβιομηχάνων  (Αναγνώστηκε 19957 φορές)
					

				

				0 μέλη και 1 επισκέπτης διαβάζουν αυτό το θέμα.
				

				
				
					 1 Φεβρουαρίου 2013, 20:15:11
Απάντηση #30

					
					
						
							
								
							
						

						
						
							EzeΤΡΟΛ
						

						

						
							
								
								EzeΤΡΟΛ
							

								Hero Member
	
	
									
										
									
								
	Μηνύματα: 7658
	Σύνολο Μου αρέσει: 6
	Τρολετάριοι όλου του κόσμου, ενωθείτε!
	
									

								
	Ιδιότητα: Γενικός ιατρός
	Τόπος εργασίας: Νότια Μακεδονία


						

						
							
								
									
										
									

									
										Απ: Έρχεται η σειρά των φαρμακοβιομηχάνων
									

									

								

							

							
								Δεν είναι ορατοί οι σύνδεσμοι (links).
 Εγγραφή ή Είσοδος
 
Αυξάνονται μέρα με την ημέρα τα χρέη του τομέα της υγείας προς τους προμηθευτές, με τον ΕΟΠΥΥ να βρίσκεται πρώτος στη λίστα με τους μεγαλύτερους οφειλέτες του δημοσίου. Μόνο στις φαρμακευτικές επιχειρήσεις οφείλονται κοντά στα 2 δις ευρώ εδώ και χρόνια... Δείτε αναλυτικά τα χρέη
 
Κοντά σε λουκέτα φαίνεται ότι βρίσκονται αρκετές φαρμακευτικές επιχειρήσεις εξαιτίας της πιστωτικής ασφυξίας στην οποία έχουν περιέλθει από τα χρέη του δημοσίου. Καθόλου τυχαία αν σκεφτεί κανείς ότι τα χρέη ΕΟΠΥΥ και νοσοκομείων αγγίζουν πια το 1,9 δις ευρώ.

Ένας από τους βασικούς πόλους ανάπτυξης της χώρας δέχεται άλλωστε το τελευταίο διάστημα συνεχή χτυπήματα, όπως άλλωστε οι περισσότεροι κλάδοι της υγείας. Και αυτό επειδή ενώ οι εταιρείες ανέμεναν να εισπράξουν το 100% της αξίας των προ-PSI ομολόγων που αναγκάστηκαν να λάβουν προς εξόφληση χρεών της περιόδου 2007-2009, μετά το PSI, το 53,5% της ονομαστικής αξίας των ομολόγων διεγράφη, ενώ το 31,5% λήγει εντός των επομένων 30 ετών, χωρίς φορολογική αναγνώριση της ζημίας που προκλήθηκε. Η συνολική ζημία υπολογίζεται από τον κλάδο σε 1 δις ευρώ.

Και σαν να μην έφθαναν όλα αυτά , οι εταιρείες βρίσκονται μπροστά σε νέο κούρεμα οφειλών που πιθανώς να αγγίξει το 2%. Να σημειωθεί ότι ο κλάδος εδώ και καιρό δεν έχει εισπράξει χρήματα σε αντίθεση με άλλους κλάδους με αποτέλεσμα να έχουν δημιουργηθεί σοβαρές αντιθέσεις στο χώρο της υγείας. Αντίθετα μέχρι στιγμής έχουν καταβάλει εκπτώσεις μέσω rebates και clawback ενώ ταυτόχρονα η δημόσια φαρμακευτική δαπάνη έχει μειωθεί τα τελευταία 3 χρόνια κατά 45%. Μόνο το 2011 οι φαρμακευτικές επιχειρήσεις κατέβαλαν το ποσό των 262 εκ. ευρώ εν είδει clawback.

Οι εταιρείες ζητούν μεταξύ άλλων 
Άμεση έκδοση Υπουργικής Απόφασης για την αποπληρωμή των χρεών του ΕΟΠΥΥ προς τις φαρμακευτικές επιχειρήσεις για το 2011 με 1% έκπτωση.
Πληρωμή των εκκρεμών χρεών του ΕΟΠΥΥ και των δημόσιων νοσοκομείων έως 30/9/2012 εντός του πρώτου τριμήνου του 2013.
Μη συσσώρευση νέων χρεών από 1/1/2013 – δηλ. εξόφληση χρεών σύμφωνα με την Ευρωπαϊκή Οδηγία (σε 60 ημέρες).
Έκδοση Υπουργικής Απόφασης, η οποία θα προβλέπει τον συμψηφισμό του rebate 9% και του κλιμακωτού rebate με τα εκκρεμή χρέη των νοσοκομείων.

							

						

						
							
							

							
								
								Καταγράφηκε
							

							
								
							

							Θα έρθουν καιροί που θα είστε ασφαλισμένοι, αλλά θα είναι σαν να μην είστε.

						

					

					
				

				

				
				
					19 Φεβρουαρίου 2013, 10:19:30
Απάντηση #31

					
					
						
							
								
							
						

						
						
							EzeΤΡΟΛ
						

						

						
							
								
								EzeΤΡΟΛ
							

								Hero Member
	
	
									
										
									
								
	Μηνύματα: 7658
	Σύνολο Μου αρέσει: 6
	Τρολετάριοι όλου του κόσμου, ενωθείτε!
	
									

								
	Ιδιότητα: Γενικός ιατρός
	Τόπος εργασίας: Νότια Μακεδονία


						

						
							
								
									
										
									

									
										Απ: Έρχεται η σειρά των φαρμακοβιομηχάνων
									

									

								

							

							
								H Τρίτη Ελληνική Δημοκρατία στέκεται πιο πάνω από τα συμφέροντα των φαρμακοβιομηχάνων και τους ξανα-ταπεινώνει με νέο κούρεμα!

Πηγή: iatropedia.gr 

Νέος συμψηφισμός για χρέη φαρμακευτικών εταιρειών προωθεί ο ΕΟΠΥΥ.

Οι εταιρείες που οφείλουν rebate 9% στο σύστημα δηλαδή ουσιαστικά εκπτώσεις που έχουν συμφωνηθεί με βάση τον όγκο πωλήσεων που έχουν κάνει, μπορούν ξανά να προχωρήσουν σε συμψηφισμό. Συμψηφισμός που σχετίζεται με τις οφειλές του ΕΟΠΥΥ στον κλάδο αλλά και με φορολογικές εκκρεμότητες. 
 
Άλλωστε το σύστημα υγείας οφείλει σε φαρμακευτικές επιχειρήσεις για φάρμακα που έχουν παραδώσει κοντά στα 2 δις ευρώ και εδώ και χρόνια δεν έχουν δοθεί. 

Πρόκειται για έναν φαύλο κύκλο χρεών του συστήματος υγείας και του ΕΟΠΥΥ που χρόνια τώρα δημιουργεί δυσλειτουργίες στη φαρμακευτική αγορά. 
 
Παρ αυτά οι εταιρείες οφείλουν να επιστρέψουν χρήματα μέσω rebate είτε ακόμη και μέσω του λεγόμενου claw back. Σύστημα που έχει εφαρμοσθεί και σε άλλους κλάδους όπως στους φαρμακοποιούς με συνέπεια ενώ τους οφείλονται χρήματα από το κράτος να πρέπει να επιστρέφουν μετρητά μέσω εκπτώσεων. 



 

							

						

						
							
								« Τελευταία τροποποίηση: 19 Φεβρουαρίου 2013, 10:22:04 από Ο διακομιστής »
							

							
								
								Καταγράφηκε
							

							
								
							

							Θα έρθουν καιροί που θα είστε ασφαλισμένοι, αλλά θα είναι σαν να μην είστε.

						

					

					
				

				

				
				
					27 Φεβρουαρίου 2013, 08:47:37
Απάντηση #32

					
					
						
							
								
							
						

						
						
							tasath
						

						

						
							
								
								tasath
							

								Hero Member
	
	
									
										
									
								
	Μηνύματα: 1010
	Σύνολο Μου αρέσει: 0
	
									

								
	Ιδιότητα: Μη εργαζόμενος στο χώρο της υγείας
	Τόπος εργασίας: Αθήνα


						

						
							
								
									
										
									

									
										Απ: Έρχεται η σειρά των φαρμακοβιομηχάνων
									

									

								

							

							
								Συμψηφισμός χρεών για τις οφειλές του ΕΟΠΥΥ στις φαρμακευτικές εταιρείες

Δεν είναι ορατοί οι σύνδεσμοι (links).
 Εγγραφή ή Είσοδος

Διαδικασία με την οποία θα μπορούν να συμψηφίζονται τα χρέη των φαρμακευτικών επιχειρήσεων από το rebate με τα χρέη του Εθνικού Οργανισμού Παροχής Υπηρεσιών Υγείας (ΕΟΠΥΥ) προς τις φαρμακευτικές εταιρείες, προβλέπει κατεπείγουσα διάταξη νόμου η οποία συμπεριλαμβάνεται σε νομοσχέδιο που κατέθεσαν στη Βουλή οι υπουργοί Υγείας Ανδρέας Λυκουρέντζος και Εργασίας Γιάννης Βρούτσης, καθώς και ο αναπληρωτής υπουργός Οικονομικών Χρήστος Σταϊκούρας.

Η δυνατότητα αυτής της ρύθμισης διχάζει πάντως όσους ασχολούνται με τα οικονομικά της Υγείας καθώς ορισμένοι λένε ότι η ρύθμιση είναι προς τη σωστή κατεύθυνση, ενώ άλλοι ότι θα προκαλέσει στον Οργανισμό υπέρβαση της οριζόμενης από το Μνημόνιο φαρμακευτικής δαπάνης για το 2012.

Σε άλλες διατάξεις οι οποίες υπάρχουν στο νομοσχέδιο προβλέπεται επίσης η δημιουργία και η τήρηση Μητρώου Αποκλειστικών Νοσοκόμων σε κάθε Υγειονομική Περιφέρεια (ΥΠΕ) της χώρας. Πρακτικά αυτό σημαίνει ότι στο εξής όλες οι νοσοκόμες που θέλουν να εργάζονται ως αποκλειστικές θα πρέπει να δηλώνουν στις υγειονομικές περιφέρειες της περιοχής τους σε πιο νοσοκομείο θα προσφέρουν επ΄αμοιβή τις υπηρεσίες τους σε ασθενείς.

Εν τω μεταξύ, φαρμακοποιοί, γιατροί και διαγνωστικά κέντρα απευθύνουν κραυγή αγωνίας για τις καθυστερήσεις πληρωμών του ΕΟΠΠΥ, με άμεση συνέπεια, όπως υποστηρίζουν, την κατάρρευση της πρωτοβάθμιας φροντίδας υγείας και την οικονομική εξόντωση των ιδίων.

Ειδικότερα, ο Πανελλήνιος Φαρμακευτικός Σύλλογος (ΠΦΣ), χαρακτηρίζει «απαράδεκτη και παράνομη» την καθυστέρηση των πληρωμών, σημειώνοντας ότι παρά τις ρητές εντολές του πρωθυπουργού και του υπουργού Υγείας, τα ταμεία εξακολουθούν να μην αποδίδουν χρήματα στον ΕΟΠΥΥ και αυτός με τη σειρά του αδρανεί στη διεκδίκηση των εισφορών, έτσι ώστε να είναι ασυνεπής στις υποχρεώσεις του προς τους παρόχους.


							

						

						
							
							

							
								
								Καταγράφηκε
							

							
								
							

							Μπουμπούκος γιοκ. Τσεκούρι τώρα.

						

					

					
				

				

				
				
					 6 Απριλίου 2013, 22:50:37
Απάντηση #33

					
					
						
							
								
							
						

						
						
							EzeΤΡΟΛ
						

						

						
							
								
								EzeΤΡΟΛ
							

								Hero Member
	
	
									
										
									
								
	Μηνύματα: 7658
	Σύνολο Μου αρέσει: 6
	Τρολετάριοι όλου του κόσμου, ενωθείτε!
	
									

								
	Ιδιότητα: Γενικός ιατρός
	Τόπος εργασίας: Νότια Μακεδονία


						

						
							
								
									
										
									

									
										Έρχεται η σειρά των ιατρικών επισκεπτών
									

									

								

							

							
								Ενός κακού (οικονομική κατάρρευση), μύρια έπονται...

Δεν είναι ορατοί οι σύνδεσμοι (links).
 Εγγραφή ή Είσοδος

							

						

						
							
							

							
								
								Καταγράφηκε
							

							
								
							

							Θα έρθουν καιροί που θα είστε ασφαλισμένοι, αλλά θα είναι σαν να μην είστε.

						

					

					
				

				

				
				
					 7 Απριλίου 2013, 04:22:54
Απάντηση #34

					
					
						
							
								
							
						

						
						
							Harper
						

						Ιατροί
						

						
							
								
								Harper
							

								Ιατροί
	Hero Member
	
	
									
										
									
								
	Μηνύματα: 919
	Σύνολο Μου αρέσει: 0
	
									

								
	Ιδιότητα: Γενικός ιατρός


						

						
							
								
									
										
									

									
										Απ: Έρχεται η σειρά των φαρμακοβιομηχάνων
									

									

								

							

							
								Σχετικα με το ακριβως παραπανω μηνυμα του Διακομιστη για επικειμενες απολυσεις φαρμακ αντιπροσωπων...
Η πλακα θα ειναι εαν φαρμακευτικοι ανιπροσωποι που απολυονται εχουν κρατησει ντοκουμεντα συναλλαγων με χμμμ,ας το πουμε τριτους κ σε μια  απονεννοημενη προσπαθεια εκδικησης των εταιριων τους η των ....χμμμμμ,τριτων  που λεγαμε  καθως και με την  ασυλια της πολιτειας (για να πιασουν τα μεγαλα ψαρια),αρχισουν να "δινουν " ..κοσμο!
ΤΟ ΑΠΟΚΛΕΙΕΤΕ?

							

						

						
							
								« Τελευταία τροποποίηση:  7 Απριλίου 2013, 04:25:29 από jack »
							

							
								
								Καταγράφηκε
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					 7 Απριλίου 2013, 15:11:16
Απάντηση #35

					
					
						
							
								
							
						

						
						
							Αδαμάντιος Σκούφαλος
						

						

						
							
								
								Αδαμάντιος Σκούφαλος
							

								Hero Member
	
	
									
										
									
								
	Μηνύματα: 4728
	Σύνολο Μου αρέσει: 29
	
									

								
	Ιδιότητα: Γενικός ιατρός


						

						
							
								
									
										
									

									
										Απ: Έρχεται η σειρά των φαρμακοβιομηχάνων
									

									

								

							

							
								Δεν είναι ορατοί οι σύνδεσμοι (links).
 Εγγραφή ή Είσοδος

Σχετικα με το ακριβως παραπανω μηνυμα του Διακομιστη για επικειμενες απολυσεις φαρμακ αντιπροσωπων...
Η πλακα θα ειναι εαν φαρμακευτικοι ανιπροσωποι που απολυονται εχουν κρατησει ντοκουμεντα συναλλαγων με χμμμ,ας το πουμε τριτους κ σε μια  απονεννοημενη προσπαθεια εκδικησης των εταιριων τους η των ....χμμμμμ,τριτων  που λεγαμε  καθως και με την  ασυλια της πολιτειας (για να πιασουν τα μεγαλα ψαρια),αρχισουν να "δινουν " ..κοσμο!
ΤΟ ΑΠΟΚΛΕΙΕΤΕ?




Αυτό που περιγράφεις νομίζω είχε γίνει πριν κάποια χρόνια σε κάποια εκπομπή που είχε ο Ευαγγελάτος με "αποκαλύψεις". Αν θυμάμαι καλά ο πρώην αντιπρόσωπος είχε στοιχεία για την ευρύτερη περιοχή της Πάτρας.  Ένα άλλο θέμα που θυμάμαι ότι είχε βγάλει η εκπομπή ήταν η "γέμιση" στα στρώματα ύπνου με κομμάτια από νεκροσέντονα και λοιπά νοσοκομειακά απορρίμματα. 
Προσθήκη: "Αποδείξεις" ήταν η εκπομπή εκεί γύρω στο 2006 - 2008

							

						

						
							
								« Τελευταία τροποποίηση:  7 Απριλίου 2013, 15:20:34 από Αδαμάντιος Σκούφαλος »
							

							
								
								Καταγράφηκε
							

							
								
							

						

					

					
				

				

				
				
					 8 Απριλίου 2013, 13:38:39
Απάντηση #36

					
					
						
							
								
							
						

						
						
							Ορθοπαιδικός
						

						

						
							
								
								Ορθοπαιδικός
							

								Hero Member
	
	
									
										
									
								
	Μηνύματα: 2971
	Σύνολο Μου αρέσει: 76
	
									

								
	Ιδιότητα: Ιατρός άλλης ειδικότητας
	Τόπος εργασίας: Λάρισα


						

						
							
								
									
										
									

									
										Απ: Έρχεται η σειρά των φαρμακοβιομηχάνων
									

									

								

							

							
								Δεν είναι ορατοί οι σύνδεσμοι (links).
 Εγγραφή ή Είσοδος

Αυτό που περιγράφεις νομίζω είχε γίνει πριν κάποια χρόνια σε κάποια εκπομπή που είχε ο Ευαγγελάτος με "αποκαλύψεις". Αν θυμάμαι καλά ο πρώην αντιπρόσωπος είχε στοιχεία για την ευρύτερη περιοχή της Πάτρας.  Ένα άλλο θέμα που θυμάμαι ότι είχε βγάλει η εκπομπή ήταν η "γέμιση" στα στρώματα ύπνου με κομμάτια από νεκροσέντονα και λοιπά νοσοκομειακά απορρίμματα. 
Προσθήκη: "Αποδείξεις" ήταν η εκπομπή εκεί γύρω στο 2006 - 2008



Αλήθεια, θυμάμαι και εγώ και τις δύο εκπομπές-"αποκαλύψεις" του Εισαγγελάτου. Το ενδιάφερόν θα ήταν να μαθαίναμε τι έγινε μετά τις αποκαλύψεις (αχ, ωραίες εποχές τότε....  ) 
[μόνο για φαρμακοβιομήχανους δεν μιλάμε όμως]

							

						

						
							
							

							
								
								Καταγράφηκε
							

							
								
							

						

					

					
				

				

				
				
					 2 Ιουνίου 2013, 21:58:08
Απάντηση #37

					
					
						
							
								
							
						

						
						
							EzeΤΡΟΛ
						

						

						
							
								
								EzeΤΡΟΛ
							

								Hero Member
	
	
									
										
									
								
	Μηνύματα: 7658
	Σύνολο Μου αρέσει: 6
	Τρολετάριοι όλου του κόσμου, ενωθείτε!
	
									

								
	Ιδιότητα: Γενικός ιατρός
	Τόπος εργασίας: Νότια Μακεδονία


						

						
							
								
									
										
									

									
										Απ: Έρχεται η σειρά των φαρμακοβιομηχάνων
									

									

								

							

							
								Δεν είναι ορατοί οι σύνδεσμοι (links).
 Εγγραφή ή Είσοδος

Αναδημοσίευση από την εφημερίδα Επενδυτής 01/06/2013

Του ΑΙΜΙΛΙΟΥ ΝΕΓΚΗ

Ο ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΣΤΕΛΝΕΙ ΣΤΙΣ ΗΠΑ ΣΤΟΙΧΕΙΑ ΜΕ ΜΙΖΕΣ ΑΠΟ ΜΕΓΑΛΕΣ ΠΟΛΥΕΘΝΙΚΕΣ! 

Πόλεμος Σαλμά και φαρμακοβιομηχάνων 

Δύο φακέλους με στοιχεία-«φωτιά», που αφορούν χρηματισμό κυβερνητικών αξιωματούχων και εμπλέκουν μεγάλες διεθνείς φαρμακοβιομηχανίες, έχει στα χέρια του ο αναπληρωτής υπουργός Υγείας, Μάριος Σαλμάς. Μάλιστα, ετοιμάζεται να στείλει τα στοιχεία στο υπουργείο Δικαιοσύνης των ΗΠΑ, για να πράξουν και εκείνοι τα δέοντα.

Θεαγένειο 

Ο πρώτος φάκελος αφορά το μεγάλο σκάνδαλο που αποκαλύφθηκε πριν από δύο χρόνια στο ογκολογικό νοσοκομείο Θεαγένειο της Θεσσαλονίκης. Εκεί, λοιπόν, διαπιστώθηκε ότι η τότε διευθύντρια του νοσοκομείου, Χ.Σ., διατηρούσε πολλούς τραπεζικούς λογαριασμούς στους οποίους γίνονταν καταθέσεις μεγάλων ποσών την περίοδο 2002-2008 από μεγάλες διεθνείς αλλά και ελληνικές φαρμακοβιομηχανίες.

Το θράσος των εμπλεκομένων ήταν τέτοιο, ώστε ιατρικός επισκέπτης με τα αρχικά Π.Γ., που εργαζόταν σε θυγατρική ξένης φαρμακοβιομηχανίας, διατηρούσε κοινό τραπεζικό λογαριασμό με τη φαρμακοποιό! Το σχετικό πόρισμα των επιθεωρητών υγείας αποκάλυψε ότι υπήρχαν και εμβάσματα από το εξωτερικό (10.000-20.000 ευρώ τη φορά) και στους λογαριασμούς πέντε γιατρών του νοσοκομείου που όπως πιθανολογείται προέρχονταν από λογαριασμούς φαρμακοβιομηχανιών.

Εντυπωσιακό είναι το γεγονός ότι, μόλις άρχισε να ξετυλίγεται το κουβάρι της υπόθεσης, η επίορκη φαρμακοποιός υπέβαλε την παραίτηση της, πριν υπάρξουν εναντίον της πειθαρχικές επιπτώσεις. Γεγονός για το οποίο φέρει ευθύνη και η τότε διοίκηση του νοσοκομείου, ενώ η υπόθεση βρίσκεται σε εξέλιξη όσον αφορά το ποινικό της κομμάτι, καθώς το υπουργείο δικαιοσύνης  των ΗΠΑ θα εξετάσει τους φακέλους με τα στοιχεία για χρηματισμό δημόσιων λειτουργών και γιατρών και έχει δικαίωμα να επιβάλει πρόστιμα.

Το συνέδριο

 Ο δεύτερος φάκελος αφορά υπόθεση που εξελίχθηκε τον Νοέμβριο του 2012.

Οι θυγατρικές μεγάλων διεθνών φαρμακοβιομηχανιών φέρονται ότι πλήρωσαν με έμμεσο τρόπο τα έξοδα διαμονής και συμμετοχής αξιωματούχων του υπουργείου Υγείας στο 15ο ετήσιο συνέδριο της ISPOR (Διεθνής Εταιρεία Φαρμακοοικονομίας), που πραγματοποιήθηκε 3-7 Νοεμβρίου του 2012 στο Βερολίνο. Για την υπόθεση αυτή έχουν διενεργήσει έρευνες τόσο το Σώμα Επιθεωρητών Υγείας όσο και ο γενικός επιθεωρητής Λ. Ρακιντζής. Οι έρευνες έχουν δείξει ότι ανάμεσα στους αξιωματούχους συγκαταλέγονται η τότε πρόεδρος της Επιτροπής Τιμών του υπουργείου Υγείας, Σ.Δ., και ο αρμόδιος προϊστάμενος της Διεύθυνσης Φαρμάκων του υπουργείου, Ν. Κ.

Η ελληνική αποστολή ήταν πολυπληθής (περίπου 30 άτομα) και το ταξίδι φαίνεται ότι διοργανώθηκε από την Ελληνική Επιστημονική Εταιρεία Φαρμακοοικονομίας, και τα στοιχεία δείχνουν ότι έλαβε τις χορηγίες από τις φαρμακοβιομηχανίες. Κατά τα άλλα, ο νέος κώδικας δεοντολογίας απαγορεύει την κάλυψη εξόδων σε κυβερνητικούς αξιωματούχους. Για να πούμε και του στραβού το δίκιο, ωστόσο, μπορεί να αντιτάξει κανείς ότι οι ξένες φαρμακοβιομηχανίες κάλυψαν τα έξοδα για ένα σοβαρό συνέδριο, που αφορά έναν τομέα στον οποίο η Ελλάδα -και δη οι κρατικές Αρχές- υστερούν σημαντικά. Η Ελλάδα είναι η μοναδική χώρα που δεν έχει υιοθετήσει ακόμα την αξιολόγηση της ιατρικής τεχνολογίας, ενώ ακόμη και βαλκανικές χώρες το έχουν πράξει.

Στα άκρα 

Πάντως, ο κ. Σαλμάς έχει αποφασίσει να οδηγήσει τις δύο υποθέσεις στα άκρα, στέλνοντας τους φακέλους και στο υπουργείο Δικαιοσύνης των ΗΠΑ. Η κίνηση αυτή μόνο τυχαία δεν είναι.
Προφανώς, μπορεί να ερμηνευτεί ως «αντίποινα» στο γεγονός ότι οι φαρμακοβιομήχανοι τους τελευταίους μήνες διαμαρτύρονται συνεχώς για αποφάσεις του κ. Σαλμά, κατηγορώντας τον για λάθη στην τιμολόγηση και παραλείψεις.

Παράλληλα, όμως, ο κ. Σαλμάς θέλει να δείξει στις διεθνείς Αρχές ότι η Ελλάδα λαμβάνει επιτέλους μέτρα για τη διαφάνεια στη φαρμακευτική αγορά, ενώ επί σειρά ετών υπήρχε μία «φούσκα», η οποία οδήγησε στην έκρηξη των δαπανών για φάρμακα την περίοδο 2004-2009. Θυμίζουμε ότι η εξωνοσοκομειακή φαρμακευτική δαπάνη είχε αυξηθεί από 2,5 σε 5,6 δισ. ευρώ τη συγκεκριμένη πενταετία! Γιατί, όμως, στο αμερικανικό υπουργείο Δικαιοσύνης; Τα τελευταία χρόνια, οι αμερικανικές Αρχές έχουν ρίξει βαριές καμπάνες σε μεγάλες φαρμακοβιομηχανίες, οι οποίες μάλιστα έχουν δηλώσει ένοχες για δεκάδες περιπτώσεις απάτης! Μάλιστα, συνολικά, έχουν επιβληθεί πρόστιμα ύψους άνω των 7δισ. δολ.

Η πιο συνηθισμένη απάτη των φαρμακοβιομηχάνων που έχει αποκαλυφθεί στις ΗΠΑ είναι ότι προωθούν παραπλανητικά στους γιατρούς φάρμακα για χρήση διαφορετική από εκείνη για την οποία αυτά έχουν εγκριθεί.       



							

						

						
							
								« Τελευταία τροποποίηση:  2 Ιουνίου 2013, 22:01:15 από Ο διακομιστής »
							

							
								
								Καταγράφηκε
							

							
								
							

							Θα έρθουν καιροί που θα είστε ασφαλισμένοι, αλλά θα είναι σαν να μην είστε.
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	Μηνύματα: 7658
	Σύνολο Μου αρέσει: 6
	Τρολετάριοι όλου του κόσμου, ενωθείτε!
	
									

								
	Ιδιότητα: Γενικός ιατρός
	Τόπος εργασίας: Νότια Μακεδονία


						

						
							
								
									
										
									

									
										Δεν έρχεται η σειρά των φαρμακοβιομηχάνων
									

									

								

							

							
								Ιδιοκτήτης ελληνικής φαρμακοβιομηχανίας: Έχω λεφτά για 15 γενεές!

Δεν είναι ορατοί οι σύνδεσμοι (links).
 Εγγραφή ή Είσοδος

Σε εκδήλωση για το ελληνικό φάρμακο που πραγματοποίησε η Πανελλήνια Ένωση Φαρμακοβιομηχανίας σε μια κατάμεστη αίθουσα αθλητικών εγκαταστάσεων, ο Άδωνις Γεωργιάδης τα έδωσε όλα. Τι είπε για τα βιβλία που πουλά, το ελληνικό φάρμακο αλλά και τι σκοπεύει να κάνει για να στηρίξει την ελληνική φαρμακοβιομηχανία

Της Δήμητρας Ευθυμιάδου
 
Μια μάλλον …τηλεοπτική εμφάνιση του Άδωνι Γεωργιάδη απόλαυσαν το βράδυ της Πέμπτης όσοι παραβρέθηκαν στο Μπάντμιντον σε εκδήλωση της ΠΕΦ για το ελληνικό φάρμακο. 
Οι περίπου 3500 παραβρισκόμενοι είδαν τον υπουργό Υγείας να σηκώνεται και να ξανασηκώνεται στο πόντιουμ είτε για να συμπληρώσει είτε για να απαντήσει σε ομιλητές. 
 
Τον είδαν να εμφανίζεται ως ο πιο θερμός υποστηρικτής της ελληνικής φαρμακοβιομηχανίας αλλά ως φανατικός των ελληνικών φαρμάκων. Να ανταπαντά με χιούμορ προκαλώντας γέλια στο κοινό αλλά και να ξεγλιστρά σε σοβαρά θέματα που αφορούν στην φαρμακευτική πολιτική. Εκεί όμως που δε φαίνεται να βοήθησε η τηλεοπτική του εμπειρία ήταν όταν τα «άκουσε» για τα καλά από Έλληνες φαρμακοβιομηχάνους για τις ελλείψεις που παρουσιάζει το σύστημα εγκρίσεων αλλά και τις ταλαιπωρίες που προκαλεί στην αγορά η γραφειοκρατική διαδικασία της τιμολόγησης. 
 
Ο κ.Γεωργιάδης επιχείρησε να εντυπωσιάσει τα μέλη της ΠΕΦ λέγοντας εξαρχής ότι είναι συμφέρον όλων να πάει ακόμα καλύτερα η ελληνική φαρμακοβιομηχανία και λόγω «ιδιοσυγκρασίας δεν υπάρχει περίπτωση να μην κάνω ότι μπορώ» είπε χαρακτηριστικά. 
Μάλιστα δε δίστασε να πει και τι θα κάνει ο ίδιος για να στηρίξει τις ελληνικές εταιρείες: 
 
«Υπόσχομαι πως όταν θα φύγω από το Υπουργείο θα έχω πουλήσει, σε εισαγωγικά με τις αποφάσεις μου, περισσότερα ποιοτικά γενόσημα φάρμακα από ότι βιβλία έχω πουλήσει στη ζωή μου». 
 
Ο πρόεδρος της ΠΕΦ Δημήτρης Δεμος έσπευσε να διευκρινίσει πως δεν μιλάμε για ελληνικό γενόσημο ή γενόσημο ελληνικής παραγωγής αλλά για Ελληνικό Φάρμακο.
«Η ελληνική φαρμακοβιομηχανία έχει κάνει άλματα ανάπτυξης τα τελευταία χρόνια», είπε σημειώνοντας πως απασχολεί, άμεσα και έμμεσα πάνω από 50 χιλιάδες ανθρώπους, μεταξύ 2000 και 2010 είχε τον υψηλότερο ρυθμό ανάπτυξης σε όλη την Ευρώπη, στον κλάδο της μεταποίησης.
 
Μάλιστα, η συμβολή του κλάδου στην εγχώρια μεταποιητική δραστηριότητα ακολούθησε ανοδική πορεία φτάνοντας το 10% του συνόλου, το 2010. 
Εκτιμάται μάλιστα ότι για κάθε € 1.000 που δαπανώνται για την αγορά φαρμάκων που παράγονται στην Ελλάδα, το ΑΕΠ της χώρας ενισχύεται κατά € 3.420.
 
Κατά τον κ. Δέμο, η Τρόικα πιέζει στο Φάρμακο, όχι γιατί «είμαστε τα κακά παιδιά αλλά για πρόκειται για στρατηγική επιλογή», καθώς αποτελεί τον τελευταίο από τους τρείς πυλώνες για την εξασφάλιση της ανεξαρτησίας μιας χώρας, μαζί με τους κλάδους τροφίμων και ενέργειας, που έχουν ήδη πληγεί. 
 

Ο πρόεδρος της ΠΕΦ Δημήτρης Δέμος στο βήμα της εκδήλωσης
 
Αναφερόμενος στη συνταγογράφηση βάσει δραστικής, υποστήριξε πως με την αφαίρεση της ονομασίας του φαρμάκου «ξαναμοιράζετε η τράπουλα» και ξεκαθάρισε πως το Ελληνικό Φάρμακο είναι ιστορία και όνομα. Μάλιστα επιμένοντας στα επώνυμα φάρμακα ο κ.Δέμος είπε χαρακτηριστικά ότι ο ίδιος είναι περήφανος για το όνομά του και δε θα ήθελε να αφαιρεθεί από τις ετικέτες της συσκευασίας. 
 
Ο πρόεδρος της ΠΕΦ αναφερόμενος στην ηλεκτρονική συνταγογράφηση, σημείωσε ότι στη χώρα μας έφθασε από το πρώτο διάστημα στο 92%, όταν στην Ελβετία είναι μόλις στο 32%. 
Εκεί ήταν που ο Άδωνις Γεωργιάδης ξανασηκώθηκε στο βήμα ως άλλος… υποστηρικτής της τρόικας, λέγοντας ότι η ηλεκτρονική συνταγογράφηση ετοιμαζόταν από την εποχή Σημίτη και έπρεπε να έρθει η τρόικα για να εφαρμοστεί.
 

Δε συγκρατήθηκε ο Άδωνις Γεωργιάδης και ξανασηκώθηκε στο βήμα όταν μιλούσε ο Δ.Δέμος
 
Και εκεί ήταν που ο κ. Δέμος συμπλήρωσε με νόημα ότι παρότι αρχικά κάποιοι επιδίωκαν να δοθούν 20 εκατ. για να στηθεί το σύστημα τελικά εκείνος ο άνθρωπος που το δημιούργησε με 500.000 ευρώ απολύθηκε λίγο καιρό μετά την εφαρμογή της. 
 
Όμως ο Άδωνις Γεωργιάδης τα άκουσε για τα καλά από τον Θανάση Γιαννακόπουλο επίσης μέλος της ΠΕΦ ο οποίος από το βήμα της εκδήλωσης δε δίστασε να βάλει για τα καλά «χέρι» στον Άδωνι Γεωργιάδη μιλώντας για τη γραφειοκρατία που ταλαιπωρεί τον κλάδο. «Μια σελίδα θέλει 6 μήνες για να παραδοθεί», ανέφερε χαρακτηριστικά ενώ ζήτησε τη στήριξη της πολιτείας για τη διαφύλαξη των θέσεων εργασίας. «Δεν θέλω χρήματα. Έχω για να ζήσουν 15 γενιές. Αυτό που χρειαζόμαστε είναι να διατηρηθούν οι θέσεις εργασίας», είπε χαρακτηριστικά προκαλώντας χειροκροτήματα στο κοινό.  
 
Ο Γ.Γ. της ΠΕΦ Βασίλης Κάτσος από την πλευρά του σημείωσε κοιτώντας το κοινό όπου βρίσκονταν περίπου 3000 εργαζόμενοι της ελληνικής φαρμακοβιομηχανίας ότι θα πρέπει να τους κοιτάξουμε και να σκεφτούμε το μέλλον του κλάδου. «Ενώ ως χώρα τρέχουμε στο εξωτερικό για να βρούμε επενδυτές δεν κοιτάμε μέσα στην Ελλάδα τις ελληνικές φαρμακοβιομηχανίες που επενδύουν» τόνισε χαρακτηριστικά ο κ.Κάτσος για να συμπληρώσει: «Σήμερα 1 στους 3 ανθρώπους παγκοσμίως παίρνει φάρμακο made in Greece και είμαστε περήφανοι γι αυτό» κατέληξε μεταξύ άλλων. 
 

Ο Γ.Γ. της ΠΕΦ Βασίλης Κάτσος στο βήμα της εκδήλωσης
 
Την εκδήλωση της ΠΕΦ για το ελληνικό φάρμακο συντόνισε η Εύα Καιλή η οποία μετά τον Άδωνι Γεωργιάδη έκλεψε τις εντυπώσεις
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							Θα έρθουν καιροί που θα είστε ασφαλισμένοι, αλλά θα είναι σαν να μην είστε.

						

					

					
				

				

				
				
					 5 Φεβρουαρίου 2014, 13:49:02
Απάντηση #39

					
					
						
							
								
							
						

						
						
							Ορθοπαιδικός
						

						

						
							
								
								Ορθοπαιδικός
							

								Hero Member
	
	
									
										
									
								
	Μηνύματα: 2971
	Σύνολο Μου αρέσει: 76
	
									

								
	Ιδιότητα: Ιατρός άλλης ειδικότητας
	Τόπος εργασίας: Λάρισα


						

						
							
								
									
										
									

									
										Απ: Έρχεται η σειρά των φαρμακοβιομηχάνων
									

									

								

							

							
								Δεν είναι ορατοί οι σύνδεσμοι (links).
 Εγγραφή ή Είσοδος 
Παράγοντες της αγοράς επισημαίνουν πως το υπουργείο Υγείας ετοιμάζεται να βάλει ‘τρικλοποδιά’ σε εξαγωγές εγχωρίως παραγομένων φαρμάκων, τα οποία για λόγους αγοράς και μόνο, δεν έχουν μερίδιο πωλήσεων στην Ελλάδα.
                         Δημοσίευση: 4 Φεβρουαρίου 2014
Της Άννας Παπαδομαρκάκη
    Θυελλώδης αναμένεται η αυριανή σύσκεψη της Επιτροπής Τιμών Φαρμάκων του υπουργείου Υγείας, εξαιτίας των λαθών που υπάρχουν στην επεξεργασία των στοιχείων των τιμών των φαρμάκων.
   Ταυτόχρονα όμως, παράγοντες της αγοράς επισημαίνουν πως το υπουργείο Υγείας ετοιμάζεται να βάλει ‘τρικλοποδιά’ σε εξαγωγές εγχωρίως παραγομένων φαρμάκων, τα οποία για λόγους αγοράς και μόνο, δεν έχουν μερίδιο πωλήσεων στην Ελλάδα.
   Το πρόβλημα ξεκινά από το γεγονός ότι από τα περίπου 11.500 ιδιοσκευάσματα που έχουν άδεια κυκλοφορίας στη χώρα, στον κατάλογο των υπό τιμολόγηση προϊόντων, περιλαμβάνονται τώρα περίπου 9.100 φάρμακα, ενώ την προηγούμενη εβδομάδα υπήρχαν 8.700. 
     Από τα φάρμακα που εξαιρούνται, επειδή δεν είχαν πωλήσεις την τελευταία τριετία ή από τον περασμένο Οκτώβριο και μετά (πρόκειται για νέα προϊόντα), δεν θα προβλεφθεί τιμή, με αποτέλεσμα να μην μπορούν να φθάσουν στη χώρα προορισμού, έστω κι αν μέχρι σήμερα πραγματοποιούν εξαγωγές! 
Πατέντα
   Παράλληλα, επανέρχεται το ζήτημα της λήξης της πατέντας φαρμάκων έναντι της χρήσης στοιχείων προστασίας δεδομένων, σε ότι αφορά την τιμολόγηση των προϊόντων αυτών.
    Στην περίπτωση της λήξης της πατέντας, η περικοπή της τιμής στο μισό, έχει γίνει αποδεκτή από τη φαρμακοβιομηχανία, καθώς ο συνολικός χρόνος προστασίας είναι 20 έτη, όμως η περικοπή αυτή δεν είναι αποδεκτή στην περίπτωση της λήξης της προστασίας δεδομένων η οποία συμβαίνει με την πάροδο 10ετίας.
   Ειδικά για το τελευταίο θέμα, ο Σύνδεσμος Φαρμακευτικών Επιχειρήσεων Ελλάδας (ΣΦΕΕ), έστειλε σήμερα στον υπουργό Υγείας Άδωνι Γεωργιάδη, επιστολή επισημαίνοντας πως το αναμενόμενο Δελτίο Τιμών Φαρμάκων έχει σωρεία σοβαρών λαθών, για τα οποία ζητείται διόρθωση, πριν την έκδοση του Δελτίου.
   Ο ΣΦΕΕ επισημαίνει στην επιστολή του, ότι καθώς υπάρχει πληθώρα λαθών, υπάρχει το ενδεχόμενο η επιτροπή να μην προλάβει στην συνεδρίασή της να εξετάσει το σύνολο των ενστάσεων.
 
Δέσμευση
    Για το λόγο αυτό, ζητά τη δέσμευση του υπουργού ότι ότι η τιμή κανενός φαρμάκου υπό προστασία πατέντας και κανενός μοναδικού φαρμάκου δεν θα μειωθεί κάτω από τον μέσο όρο των τριών χαμηλοτέρων τιμών στις χώρες της ΕΕ κατ’ εφαρμογή της Υπουργικής Απόφασης που ισχύει.
    Και τούτο, διότι η κείμενη νομοθεσία ρητώς προβλέπει ότι ένα φάρμακο αναφοράς τιμολογείται ως off-patent μετά την τεκμηρίωση της λήξης της ενεργούς προστασίας της πατέντας της δραστικής ουσίας και όχι λαμβάνοντας υπόψη την περίοδο προστασίας των δεδομένων (data protection).
    Και επισημαίνει πως η ορθή και σύννομη τιμολόγηση των προϊόντων αυτών, είναι εξαιρετικής σημασίας για να διασφαλισθεί η επάρκειά τους στην αγορά και ως εκ τούτου η δημόσια υγεία.

Ερώτηση: Οι τιμή εξαγωγής (που η ελληνική εταιρία πουλάει στην πχ Γερμανία) καθορίζεται απο τον ΕΟΦ; Παράλογο δεν είναι; Και αφού ως γνωστόν, τα ελληνικά γενόσημα πουλιούνται στο εξωτερικό πιο φθηνά απ' ότι εντός χώρας, ποια τιμή καθορίζει ο ΕΟΦ (την εσωτερική -σίγουρα- ή την εξωτερική; Ειναι διαφορετικές; )
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 Εγγραφή ή Είσοδος

   Όλο και περισσότερες πλέον είναι οι καταγγελίες, σύμφωνα με τις οποίες σκοπός... ζωής για τον Άδωνι Γεωργιάδη και τους στενούς συνεργάτες του στο Υπουργείο Υγείας, αλλά κατ' επέκταση και για την ελληνική κυβέρνηση και προσωπικά για τον κ. Αντώνη Σαμαρά, δεν είναι άλλος απ' το να εξουδετερωθεί μια και για πάντα ο μοναδικός πυλώνας ανάπτυξης σε αυτή τη χώρα, η ελληνική φαρμακοβιομηχανία. 
   Ο υπουργός Υγείας, που τόσο καιρό προσπαθεί να πείσει τον ελληνικό λαό ότι νομοθετεί προς όφελός του μειώνοντας τα κέρδη των πολυεθνικών του φαρμάκου, έρχεται τώρα με μια πρωτοφανή απόφαση να νομιμοποιήσει απάτη εκατομμυρίων εις βάρος των ελληνικών φαρμακοβιομηχανιών!
    Από τη στιγμή που τέθηκε σε εφαρμογή το μνημονιακό μέτρο του clawback, του μηχανισμού αυτόματης επιστροφής όταν διαπιστώνεται υπέρβαση της δαπάνης, η ελληνική φαρμακοβιομηχανία προειδοποιούσε για την παραλυτική έλλειψη ρευστότητας που δημιουργούσε και ζητούσε την απόσυρσή του.
   Παρά το ασφυκτικό οικονομικό περιβάλλον, οι ελληνικές φαρμακοβιομηχανίες ήταν συνεπείς στην καταβολή του clawback όλο το προηγούμενο διάστημα, επιστρέφοντας δεκάδες εκατομμύρια ανά εξάμηνο στο κράτος.
   Καθώς τα ποσά ήταν δυσανάλογα υπέρογκα, μια προσεκτικότερη μελέτη του τρόπου υπολογισμού του clawback απέδειξε ότι υπάρχει λάθος στη μεθοδολογία που ακολουθούσε το υπουργείο Υγείας στον υπολογισμό του εν λόγω «χαρατσιού».
    Αντί να λαμβάνεται ως βάση υπολογισμού η «καθαρή» τιμή των φαρμάκων, το clawback υπολογιζόταν με βάση τη λιανική τιμή, με αποτέλεσμα να χρεώνονται παράτυπα πολύ παραπάνω οι ελληνικές φαρμακοβιομηχανίες, που στην πλειοψηφία τους έχουν φθηνά φάρμακα. Ο λανθασμένος τρόπος υπολογισμού αντίθετα λειτουργούσε προς όφελος των ξένων πολυεθνικών, που διαθέτουν κατά κύριο λόγο ακριβότερα φάρμακα.
    Η ηγεσία του υπουργείου Υγείας ενημερώθηκε για τη διαπίστωση αυτή, που έγινε από ελληνική εταιρεία, αναγνώρισε το λάθος και δεσμεύθηκε να διορθώσει την αδικία, που έχει κοστίσει στην ελληνική φαρμακοβιομηχανία δεκάδες εκατομμύρια ευρώ.
    Καθώς όμως ο μνημονιακότερος των υπουργών δεν ήθελε να χαλάσει την εικόνα του «καλού παιδιού» στα μάτια των τροϊκανών και να παρουσιάσει ξαφνικά «τρύπα» εκατομμυρίων, από λάθος μάλιστα του υπουργείου, ζήτησε χρόνο από τους εκπροσώπους της ελληνικής φαρμακοβιομηχανίας, φερόμενος να λέει ότι η διόρθωση δεν γίνεται να έχει αναδρομική ισχύ και «κάντε το γαργάρα τώρα και θα το διορθώσω το πρώτο εξάμηνο του 2014».
    Η ελληνική φαρμακοβιομηχανία δέχτηκε τη δέσμευση του υπουργού Υγείας, λαμβάνοντας υπόψη κιόλας ότι δεν θα εξυπηρετούσε τη διαπραγματευτική θέση της χώρας, το άνοιγμα ενός ακόμα μετώπου στον τομέα της Υγείας.
    Ο κ. Γεωργιάδης, όμως, ακόμα μία φορά παρουσιάζεται ανακόλουθος προς τις δεσμεύσεις του. Σύμφωνα με πληροφορίες, αντί να διορθώσει την αδικία σε βάρος των ελληνικών φαρμακευτικών επιχειρήσεων, προτίμησε να νομιμοποιήσει την κατά πολλούς «απάτη», η οποία λειτουργεί προς όφελος ξένων πολυεθνικών.
    Το πρόβλημα που προβάλλει η ηγεσία του υπουργείου Υγείας είναι ότι τα εκατομμύρια που θα έπρεπε να επιστραφούν στις ελληνικές φαρμακευτικές, θα βαρύνουν τον προϋπολογισμό του ΕΟΠΥΥ. Η διοίκηση του ΕΟΠΥΥ, από τη μεριά της, φέρεται να αρνείται να χρεωθεί αυτό το βάρος και απειλεί να ενημερώσει την τρόικα, τη στιγμή μάλιστα αναμένεται να εκταμιευθεί η επόμενη δόση του πακέτου στήριξης προς τη χώρα.
    Έτσι, η ηγεσία του υπουργείου Υγείας και δη ο κ. Γεωργιάδης ετοιμάζονται να καλύψουν την απάτη, νομοθετώντας τη λανθασμένη μεθοδολογία ως τρόπο υπολογισμού του clawback!
    Αυτό που λέει, δηλαδή, ο κ. Γεωργιάδης είναι ότι οι ελληνικές φαρμακευτικές επιχειρήσεις με τα φθηνά φάρμακα θα συνεχίσουν να πληρώνουν αδίκως, δυσανάλογα υπέρογκα ποσά και «επιδοτεί» τις ξένες πολυεθνικές.
    Σύσσωμη, πάντως, η ελληνική φαρμακοβιομηχανία ετοιμάζεται να προσφύγει με ομαδικές αγωγές στη δικαιοσύνη, σύμφωνα πάντα με πληροφορίες, για να διεκδικήσει χρήματα που παράτυπα κλήθηκε να πληρώσει.
    Αν και με την τελευταία καταγγελλόμενη ως αδικαιολόγητη κίνηση του κ. Γεωργιάδη, δεν επέμβει ο πρωθυπουργός, κ. Αντώνης Σαμαράς, τότε θα είναι συνυπεύθυνος στη νομιμοποίηση μιας απίστευτης απάτης σε βάρος του μοναδικού βιομηχανικού κλάδου της χώρας που συνεχίζει να συμβάλλει με επενδύσεις και δεκάδες χιλιάδες θέσεις εργασίας στην ελληνική οικονομία.
    Είναι πλέον πασιφανές ότι στην προσπάθειά τους να εξυπηρετηθούν οι μεγάλες πολυεθνικές εταιρείες που περιμένουν σαν τα... κοράκια πάνω από την Ελλάδα, για να εφαρμόσουν τα κερδοσκοπικά σχέδιά τους, δεν λογαριάζουν απολύτως τίποτα... Έφτασαν στο σημείο -πάντα για το καλό της τρόικας και το κακό των Ελλήνων- να νομοθετήσουν υπέρ της... παρανομίας.
    Και προφανώς, ακόμα δεν έχουμε δει τίποτα...
    Τι λέτε για όλα αυτά κ. Σαμαρά...

  ΥΓ: Δεν είδα τον πρόσφατο νόμο, αλλά φαντάζομαι ότι θα βγάζει το clawback χρησιμοποιώντας την ασφαλιστική τιμή του σκευάσματος. Υπολογίζει μόνο τη δημόσια και όχι την ιδιωτική δαπάνη. Το κέρδος όμως για την (πολυεθνική) εταιρία παραμένει... Αν είναι (το πνεύμα του νόμου) να συμμετέχουν στην επιστροφή χρημάτων ανάλογα με τα κέρδη τότε μάλλον έχουν δίκιο οι ελληνικές εταιρίες.
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 Εγγραφή ή Είσοδος
Το 75% του όγκου των γενοσήμων μπορούν να παράγονται στη χώρα μας, επισημαίνει το προεδρείο της Πανελλήνιας Ένωσης Φαρμακοβιομηχανίας σε σημείωμα που απέστειλε την Πέμπτη στα κόμματα.  Δημοσίευση: 11 Σεπτεμβρίου 2015

   Το 70% των αναγκών της πρωτοβάθμιας περίθαλψης και το 50% της νοσοκομειακής μπορεί να καλύψει η εγχώρια φαρμακοβιομηχανία. Για να μπορέσει να αναπτυχθεί και να συμβάλλει στην εξοικονόμηση πόρων και την ανάπτυξη της εθνικής οικονομίας, απαιτούνται μία σειρά παρεμβάσεων, οι οποίες απαιτούν πολιτική βούληση και αποφασιστικότητα. Τα παραπάνω επισημαίνονται – μεταξύ άλλων – σε ενημερωτικό σημείωμα που απέστειλε στα πολιτικά κόμματα η Πανελλήνια Ένωση Φαρμακοβιομηχανίας (ΠΕΦ).
  Στο σημείωμα αναφέρεται ότι η πολιτική φαρμάκου αποτελεί ένα σύνθετο ζήτημα, που άπτεται κοινωνικών, δημοσιονομικών και αναπτυξιακών παραμέτρων. Από το 2009 έως σήμερα, αποτέλεσε πεδίο σημαντικών μεταρρυθμίσεων με στόχο την αναδιάρθρωση και τον εκσυγχρονισμό του υγειονομικού τομέα, η ελληνική φαρμακοβιομηχανία κατέθεσε σειρά συγκεκριμένων προτάσεων σε τρεις κυρίως άξονες:
 Την προστασία της Δημόσιας Υγείας και τη δυνατότητα πρόσβασης του Έλληνα ασθενή σε κάθε απαραίτητη θεραπεία.
 Τη διασφάλιση της βιωσιμότητας του συστήματος φαρμακευτικής περίθαλψης και την επάρκεια της φαρμακευτικής αγοράς.
 Την ανάπτυξη του εγχώριου παραγωγικού ιστού και την ενίσχυση της απασχόλησης.
   Με τις προτάσεις που κατέθεσε, η ελληνική φαρμακοβιομηχανία αποδεικνύει πως στηρίζει ενεργά κάθε προσπάθεια για τη διαμόρφωση ενός βιώσιμου συστήματος φαρμακευτικής πολιτικής. Στόχος είναι η βέλτιστη αξιοποίηση των δημόσιων πόρων προς όφελος των ασθενών και παράλληλα με μέριμνα για την ανάπτυξη, την απασχόληση, την καινοτομία και τις επενδύσεις.
  Οι προτάσεις της ελληνικής φαρμακοβιομηχανίας είναι οι εξής:
     Κάλυψη φαρμακευτικής αγοράς
Η εισαγωγή φαρμάκων τα οποία μπορούν να παραχθούν στη χώρα από ελληνικές φαρμακοβιομηχανίες σε φθηνότερες τιμές και με σημαντική προστιθέμενη αξία, αποτελεί απαράδεκτη οικονομική αιμορραγία.
Η ελληνική φαρμακοβιομηχανία είναι σε θέση να καλύψει άμεσα το 70% των φαρμακευτικών αναγκών της πρωτοβάθμιας περίθαλψης και το 50% της νοσοκομειακής, προσφέροντας σημαντική εξοικονόμηση στη φαρμακευτική δαπάνη.
     Προτεραιότητες φαρμακευτικής πολιτικής
Τονίζεται πως ο έλεγχος της συνταγογράφησης, ο εξορθολογισμός της χρήσης και της κατανάλωσης των φαρμάκων, η αξιολόγηση και ασφαλιστική αποζημίωση των νεότερων ακριβών φαρμάκων, έχουν μεγαλύτερη σημασία από τη μονοδιάστατη επικέντρωση στις τιμές, ειδικά των παλαιότερων καταξιωμένων ελληνικών φαρμάκων, τα οποία ούτως ή άλλως αποτελούν τις οικονομικότερες επιλογές για το σύστημα υγείας και τους ασφαλισμένους.
     Ενίσχυση εγχώριας παραγωγικής δραστηριότητας
Είναι απαραίτητη η εφαρμογή μιας συνολικής πολιτική γενοσήμων και οικονομικών φαρμάκων με στόχο το 75% του όγκου να αποτελείται από εγχωρίως παραγόμενα φάρμακα.
Ο στόχος αυτός προϋποθέτει την ορθολογική τιμολόγηση των γενοσήμων, ώστε να παραμένουν στο σύστημα και τη δυνατότητα πρότασης από τον ιατρό του γενοσήμου φαρμάκου που εμπιστεύεται.
Ταυτόχρονα, με στόχο την τόνωση της εγχώριας παραγωγικής δραστηριότητας οφείλουν να γίνουν άμεσα τα εξής:
Να αναγνωρίζεται και να επιβραβεύεται η δημιουργία εγχώριας προστιθέμενης αξίας.
Να θεσμοθετηθεί ένα σταθερό φορολογικό πλαίσιο και φορολογικά κίνητρα απαλλαγών για παραγωγικές επενδύσεις και επενδύσεις έρευνας και καινοτομίας.
Να αναγνωριστούν οι επενδυτικές προτάσεις της φαρμακοβιομηχανίας ως «υψηλής τεχνολογίας» και να ενεργοποιηθούν τα επενδυτικά και αναπτυξιακά προγράμματα.
Να στελεχωθεί ο ΕΟΦ με εξειδικευμένο προσωπικό, με στόχο την τήρηση των χρονοδιαγραμμάτων που αφορούν στις εθνικές αδειοδοτήσεις και στην υποστήριξη της διαδικασίας Αμοιβαίας  Αναγνώρισης, με την Ελλάδα ως χώρα αναφοράς.
Να ενισχυθεί με κατάλληλο ανθρώπινο δυναμικό η Διεύθυνση Φαρμάκων του Υπουργείου Υγείας, η φαρμακευτική διεύθυνση του ΕΟΠΥΥ και τα νοσοκομειακά φαρμακεία.
     Προϋποθέσεις
H ελληνική φαρμακοβιομηχανία έχει όλες τις προϋποθέσεις να αποτελέσει εγγυητή της σταθερότητας και της επάρκειας της φαρμακευτικής περίθαλψης.
Και βέβαια, να αναδειχθεί ουσιώδης πυλώνας της αναπτυξιακής διαδικασίας.
Αρκεί να σταματήσουμε να εισάγουμε ό,τι παράγουμε.
Το μόνο που απαιτείται είναι ισχυρή πολιτική βούληση και αποφασιστικότητα.
Δ.Κ.

  ΥΓ: Όταν έχεις υψηλές τιμές στο εσωτερικό (σε σχέση με έξω) ειδικά στα παραγόμενα στην Ελλάδα γενόσημα, είναι φυσικό κάθε τρίτος να θέλει να εισάγει το φθηνό γενόσημο (έστω και Ινδίας) και να το πουλάει εδώ ακριβότερα. Πως μπορείς να απαγορέψεις τον εισαγωγέα στα πλαίσια της ελεύθερης αγοράς; 
   Στα φθηνά πρωτότυπα γίνεται το αντίθετο (τα εισαγόμενα επανεξάγονται).
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